

# Total Joint Replacement Surgical Packages 關節置換手術套餐



Single Knee 單膝  
HK\$150,000



Unilateral Hip 單側髖關節  
HK\$153,000



Enquiries 查詢

(852) 6463 0638

More Details  
了解詳情



## Total Joint Replacement Surgical Packages 關節置換手術套餐

### Program Details 計劃內容

Fees associated with single total knee/unilateral total hip replacement surgical package include:

- Orthopedic surgeon's surgery fee, ward round fees, and first post-discharge consultation fee
- Anesthesiologist's fee
- Operating room fee
- Operating room equipment fee
- Fees for operating room consumables/materials
- Cost of artificial joint
- Accommodation charge for standard room (5 days, 4 nights)
- Fees for 4 physiotherapy sessions during hospital stay
- Basic care and medication fees during hospital stay
- Diagnostic fees for required and related laboratory tests and imaging

Package does not include:

- Meals and personal consumables used during hospital stay
- Additional examinations, lab tests, medication, treatment, surgery, and nursing care not included in the package that may be required due to specific condition of the patient
- Emergency services or additional fees generated as a result of complications arising from treatment
- Extended hospital stay and additional fees incurred as a result of extended hospital stay, such as ward round fees, medication, and nursing care fees

全膝(單膝)/全髖(單側)置換手術套餐費用包括:

- 骨科醫生的手術費、巡房費及出院後首次覆診費用
- 麻醉科醫生的醫生費
- 手術室之基本費用
- 手術室儀器設備費
- 手術室消耗品/物料費
- 人工關節收費
- 標準房間住宿收費(5日4夜)
- 4次住院期間的物理治療費用
- 住院期間的基本護理及藥物費用
- 必要及相關診斷, 包括化驗和影像診斷

費用不包括:

- 住院期間膳食費及個人用品費用
- 因個別情況而安排套餐以外的檢查、化驗、藥物、治療、手術和護理
- 緊急服務或因治療程序引起之併發症所需費用
- 因個別情況而延長住宿, 及延長住宿引起之醫生巡房費、藥物和護理費用

### Important Notes 注意事項

1. To enjoy the direct billing service, or expect to report the insurance claims, please check with your insurance company or contact our Patient Business Department before admission or booking.
  2. Participants are welcome to make an appointment with our specialists in orthopedics at (852) 3651-8808.
  3. Surgeries are conducted at Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road (the Hospital). If you would like to designate a specialist in orthopedics, please ensure he/ she has joined the above packages in advance.
  4. Hong Kong Adventist Hospital - Stubbs Road reserves the right to update the fee schedule, brochure, terms and conditions. Any change of fee schedule, will be announced with the statutory notice period. Any other changes except the fee schedule may be made at any time as it sees fit without prior notice, you are advised to check the latest information before using our services.
1. 如欲享保險直接付款服務, 或預期會申領保險索償, 請於預約或入院前向閣下的保險公司或本院病人事務部查詢。
  2. 歡迎致電(852) 3651-8808預約本院骨科醫生。
  3. 手術於香港港安醫院—司徒拔道內進行。如欲自行選擇骨科醫生, 請先確認本身的骨科醫生已參與了此套餐。
  4. 香港港安醫院—司徒拔道保留修訂收費表、單張內容、條款及細則之權利。任何的收費表調整將會根據法定的通知期提前發出通告和作出宣布。其他與收費表以外的相關修訂, 則可能不作另行通知, 閣下於使用本院服務前查閱最新資訊。